
 

          

Referat fra 1. møde i Havneudvalget Ry Bådlaug og Marina.  
mandag den 06.02.2023. 

Udvalget består af. Formand Morten Damholt, Formand for Brosamarbejdet Hans A Pedersen, 
formand for Broudvalget Lasse Siim, NæsFormand Bjarne Bo Nielsen og Havnefoged Gunner 
Dalgaard. 

Alle deltog i første møde  

Udvalgtes opgaver:  
Udvalget opfaJer at deres opgave er at undersøge og Klvejebringe faktuelle oplysninger om 
hvordan Ry Marinas brosystem kan bevares og evt. udvikles i de næste mange år. Det er også 
udvalgets opgave at bringe de Klvejebragte muligheder i demokraKsk spil via foreningens 
bestyrelse, på medlemsmøder og Kl endelig drøMelse og afstemning på en generalforsamling.  

Aktualitet i opgaven: Der er posiKve vurderinger og Klkendegivelse fra vores Broudvalg vedr. 
vedligeholdelse af broerne. Broudvalget oplever at det fortsat er muligt at få gode frivillige hjælper. 
Udvalget oplever yderligere at de er på forkant med hensyn Kl vedligeholdelse af broerne.  
Udvalget oplever således ikke at der er akut behov for at finde alternaKve løsninger.  

På mødet blev der lagt følgende strategi: 
1. Der iværksæJes en dialog med relevante personer i Skanderborg kommune for at undersøge de 

krav der kan være hvis broerne i Ry Marina skal ændre undseende.  

2. Udvalget opfordrer vores Broudvalg i Ry Marina Kl at drøMe hvilke udstyr der kunne leJe deres 
arbejde med vedligeholdelse af broer – her tænkes også på opKmering af rambukken kapacitet og 
muligheder.  

3. Udvalget besøger Horsens og Hou Havn for at se på alternaKver muligheder for udvikling af Ry 
Marina. Dato den 21. april 2023 kl. 15 



 

4. Der tages kontakt Kl tre firmaer for at få deres vurdering om udviklingsmuligheder og økonomiske 
beKngelser. Hvis det er muligt får vi firmaerne Kl at lave projektbeskrivelse og økonomiske 
beregninger.  

5. Udvalget indkalder Kl medlemsmøde når der indhentet Klstrækkelige materialer Kl en drøMelse af 
udviklingsmuligheder for vedligeholdelse eller evt.  udskiMning af broer i Ry Marina.  

6. Udvalget vil løbende informere bestyrelsen om udvalgets arbejde.  

7. Udvalget fremlægger mulige løsninger på en kommende generalforsamling.  


